
 
 

                                    

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 12/11/2020    

 

Των:   Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄Θεσσαλονίκης 

 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Υγείας  

 

 

ΘΕΜΑ:  «Μετατροπή του πρώην νοσοκομείου Ειδικών Παθήσεων Θεσσαλονίκης 

(Λοιμωδών) ως νοσοκομείο για ασθενείς κορωνοϊού». 

 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Το νοσοκομείο Ειδικών Παθήσεων Θεσσαλονίκης (Λοιμωδών) λειτουργούσε, έως το 

2013, με 100 κλίνες και 200 εργαζομένους, σε κτήριο εμβαδού 2.500 τ.μ. και σε οικόπεδο 

14 στρεμμάτων. Από το 1984, με Υπουργική Απόφαση, το άνω νοσοκομειακό κτήριο 

χαρακτηρίστηκε ιστορικό διατηρητέο μνημείο. Σημειωτέο, κιόλας ότι, από το 1957, 

καταβάλλεται, επί τούτου, στο ιταλικό κράτος και ενοίκιο συμβολικού ποσού 75 ευρώ.  

 

Με δεδομένο ότι, από τη Δευτέρα 9 Νοεμβρίου τρέχοντος έτους μετατρέψατε το 

νοσοκομείο του «Αγίου Παύλου», σε μονοθεματικό για κορωνοϊό, εκκενώνοντάς το από 

τους υπόλοιπους ασθενείς άλλων παθήσεων, τους οποίους μεταφέρατε σε ιδιωτικές 

κλινικές και στερώντας από τη Θεσσαλονίκη ένα επιπλέον γενικό νοσοκομείο,  

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Γιατί, επί οκτώ μήνες, δεν κατασκευάσατε μονάδες νοσηλείας, έστω και λυόμενες, στα 

14 στρέμματα του οικοπέδου του Λοιμωδών και δεν χρησιμοποιήσατε τις ήδη 

υπάρχουσες εγκαταστάσεις του εν λόγω νοσοκομείου για ασθενείς, αποκλειστικά και 

μόνο με κορωνοϊό; Προτίθεσθε να το πράξετε, έστω, την τωρινή περίοδο; 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1718

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/11/2020



 
 

 

 

 

2. Προτίθεσθε να θέσετε και πάλι σε λειτουργία το πρώην νοσοκομείο Ειδικών Παθήσεων 

Θεσσαλονίκης (Λοιμωδών);  

 

 

 

 
Οι ερωτώντες βουλευτές  
 
 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 
 
 
Απόστολος Αβδελάς 
 




